
 

 
 

 

Hantverkargatan 2 

Box 8312 

104 20 Stockholm 

www.stockholm.se/fastighetskontoret 

 

Fastighetsnämnden Utdrag ur protokoll, fört vid 

sammanträde 2016-05-17, § 16 

 

   
 

 Tid Tisdagen den 17 maj 2016 kl. 16.30 – 17.00 
   

 Plats Bråvallasalen, Stadshuset 
   

 Justerat Måndagen den 30 maj 2016 

  

 

Jan Valeskog Richard Bengtsson 

  

Närvarande  

 Beslutande ledamöter: 

 Jan Valeskog (S) ordföranden   

Richard Bengtsson (L) vice ordföranden  

 

Margareta Stavling (S)  

Anders Göransson (S)  

Maria-Elsa Salvo (S)  

Åke Askensten (MP)  

Henrik Sjölander (M)   

Mikael Eskman (M)  

Erika Wing (M)  

Tomas Tetzell (M)  

Helena Eklund (L)  

 
Tjänstgörande ersättare: 

Martin Hansson (MP) för Hanna Begler (MP) 

Sanna Sjögren (V)  för Mehdi Oguzsoy (V) 

 
Ersättare:  

Anny Sandgren (S)  

Birger Kato (S)  

Anna Forssell (S)    

Elisabeth Hellström (M)   

Leif Bokström (M)  

Gunnar Würtz (L)  

Hamid Ershad Sarabi (C)  

Lisa Fuglesang (KD)  

  

 
Tjänstemän: 

 Förvaltningschefen Åsa Öttenius, Jenny Holmberg, Carina Jonsson, 
Jenny Rydåker, Anna Wahlström och Pontus Werlinder samt 
personalföreträdarna Birgitta Andersson, Lawen Baderkhan och Reza 
Etemad §§ 1-18 och borgarrådssekreteraren Karin Kolk. 
 
 
 
 
 

 



 

 Fastighetsnämnden  
 

 Sida 2 (3) 
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Box 8312 
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 § 16 
Upprustning av simhallen i Åkeshovs sim- och 
idrottshall. Lägesrapport 
Dnr 4.2-256/2016 
 
Beslut 

Fastighetsnämnden beslutar enligt fastighetskontorets förslag: 

 

1 Fastighetsnämnden godkänner föreliggande lägesrapport 

gällande upprustning av simhallen i Åkeshovs sim- och 

idrottshall. 

 
Handlingar i ärendet 

Fastighetskontorets tjänsteutlåtande från den 28 april 2016. 

 

Nämndens behandling av ärendet  
 
Framlagda förslag till beslut  

Nämnden föreslår (se beslutet). 

 
Beslutsgång 

Ordföranden Jan Valeskog (S) finner att nämnden beslutar enligt 

kontorets förslag.  

 
Särskilt uttalande 

Särskilt uttalande lämnas av vice ordföranden Richard Bengtsson 

m.fl. (L) och Henrik Sjölander m.fl. (M) enligt följande: 

 

Det är bra att den nödvändiga upprustningen samt 

utbyggnaden av Åkeshov sim- och idrottshall nu kommit 

igång och flyter på bra. Däremot handlar det om väldigt 

mycket pengar varför det är viktigt att kostnadsuppföljningen 

är god och att kostnaderna inte tillåts skena. Vi noterar att 

projektet redan ökat från 398 mnkr till 455 mnkr vilket är en 

ökning med 14 procent och vi är bekymrade, utifrån den 

nuvarande majoritetens prognossäkerhet, att ökningen 

kommer fortsätta att öka. Med anledning av detta vill vi 

påpeka att det framgent är centralt att vidta åtgärder för en 

god kostnadsuppföljning varefter projektet fortlöper. 

 
Ersättaryttrande  

Hamid Ershad Sarabi (C) och Lisa Fuglesang (KD) instämmer i 

särskilt uttalande från vice ordföranden Richard Bengtsson m.fl. (L) 

och Henrik Sjölander m.fl. (M). 

 

 

 

 

 Vid protokollet 



 

 Fastighetsnämnden  
 

 Sida 3 (3) 
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 Jenny Holmberg 

 

 

 

Rätt utdraget intygar: 

 

 

 

_________________________________  

 


